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•
Aanwezig: dhr. Died.eren (voorzitter) dhr. Verbeek, dhr. Kingma, mw. Blufpand, dhr. De I.eeuw, mw. De Graaff, dhr. Boskma
(secretaris),mw. Zeeman (wethouder).

Afwezig (met kennisgeving): dhr. Botterman.

Nr. ONDERWERP ADVIES VAN DE COMMISSIE BESLISSING VAN BW NAAR

1. Opening De voorzitter opent de vergadering en heet de
aanwezigen welkom.

2. Verslag vorige vergadering (21 mei De voorzitter merkt op dat op blz. 10, 5e
1991) alinea, de zin: "In een bespreking..... kon

den alle betrokkenen zich vinden in de keu-
ze". Moet worden gewijzigd in:" In een be
spreking. • . • . vonden alle betrokkenen de
gemaakte keuze aanvaardbaar".
De commissie gaat accoo:rd net deze wijziging.
Naar aanleiding van het verslag worden geen
opmerkingen gemaakt.
Het verslag wordt, met inbegrip van voornoem-
de wijziging, conform vastgesteld.

3. Ingekomen stukken, mededelingen. Er zijn geen ingekomen stukken.
De voorzitter doet mededeling van de te ple-
gen uitbreiding van het gemeentekantoor Zus
ter Bloemstraat ( stukken ter inzage) •. De heer De I.eeuw vraagt hieromtrent:
- Was uitbreiding niet eerder voorzienbaar?
- Waarom slechts 1 offerte gevraagd?
- uit hoeveel units bestaat de uitbreiding?
- dient deze uitbreiding (art.17 WRO-procedu
re) niet te worden teruggemeld in de com-
missie R.O.?
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De heer Verbeek had ook graag gezien dat deze
zaak eerder was teruggemeld in commissiever
band.
De voorzitter antwoordt, dat de uitbreiding
niet absoluut voorzienbaar was wegens
- inpassingsprocedure personeel vanwege her

indeling;
-- BUGM - taakuitbreiding Milieu.
Er is gepoogd om eerst binnen de bestaande
bebouwing de na de inpassing ontstane situa-
tie, mede gezien het gebleken aantal deeltij
ders, op te lossen. Dit bleek echter niet
mogelijk.
Er is (één) offerte gevraagd aan de bouwer
van de bestaande kantoorruimte vanwege zijn
ervaring en serviceverlening.
De uitbreiding behelst 2 units.
Terugkoppeling naar de commissie R.O. zal
a.s. donderdag geschieden.

4. Notitie tractie openbare werken, Alle connnissieleden vinden de notitie duide Notitie in de vorm van voor-
buitendienst. lijk en getuigend van een integrale aanpak. stel (kredietbeschikbaar

De heer Verbeek zegt dat zijn fractie kan stelling) in raad 12 septem-
instemmen met de uitgangspunten van de noti ber a.s. brengen.
tie. Hij merkt op dat t.a.v. verkoop van
materieel het aanbeveling verdient meerdere
aanbiedingen in te wachten.
Bij aanschaf van materieel dienen plaatselij
ke dealers nadrukkelijk in de overwegingen te
worden betrokken.
Hij acht overigens het investeringsprogrannna
voor de jaren na 1992 wat schraal. Tussen de
betrokken jaren zou wellicht enige herschik
king kunnen plaatsvinden.
Mevrouw Blufpand gaat in principe accoord met
de notitie, zij vraagt wel waarom er een
dergelijk aantal containers moeten worden
aangeschaft.
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De heer De Leeuw sluit zich bij deze vraag
aan. Ook vraagt hij waarom het motorvermogen
een keuzecriterium moet zijn.
Hij acht vervanging van nog bruikbaar mate-
rieel niet opportuun.
Tenslotte vraagt hij hoe het college om zal
gaan met centrale melding (Galgeriet) van
buitendienstpersoneel.
Mevrouw De Graaff vraagt naar de overschrij
ding van f 60.000,- (op jaarbasis) t.o.v. de
begroting 1991.
Mevrouw Zeeman antwoordt, dat de notitie
uitgaat van het feit, dat een groter ruimte-
beslag (grotere gemeente) een grotere mobili
teit impliceert. De notitie spreekt uit dat
voor het jaar 1992 echt noodzakelijke inves-
teringen kunnen worden gedaan.
Voor volgende jaren laat de notitie inderdaad
een rustig aanschafpatroon zien.
Het oude te vervangen materieel gaat in prin-
cipe terug naar de verkoper. Als elders neer
inkomsten kunnen worden gehaald is dat zeker ..
bespreekbaar.
De aanschaf van containers heeft te maken net
de bestaande vrachtwagen die nog door Monnie-
kendam is aangeschaft. Deze kan alleen aange-
paste containers verwerken.
De notitie laat een bewuste keuze zien voor
één merk voor het aan te schaffen materieel,
dit vanwege eventuele reparaties, servicever-
lening etc.
De plaatselijke dealers zullen bij gelijke
concurrentie-positie de voorkeur krijgen.
De overschrijding van f 60.000,- op de con-
cept-raming is gemaakt, omdat de oude (klei-
ne) gemeenten de voor hun materieel noodzake
lijke vervangingsinvesteringen hebben uit.ge-
steld vanwege de herindeling.
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Het geraamde totaalbedrag wordt derhalve
deels besteed voor een zgn. inhaaloperatie.
De heer Verbeek zegt ervan uit te gaan dat
plaatselijke dealers nadrukkelijk bij vervan-
gingsinvesteringen zullen worden betrokken.
Hij doet overigens nog een suggestie voor een
eventuele lease-contract constructie
(Luxemburg)
De heer De leeuw vraagt nogmaals hoe het
college denkt over decentrale stalling van
materieel in relatie met woon- werkverkeer
van buitendienst-personeel. Fen decentrale
opzet van tractie-opslag inclusief een soepe-
le benadering inzake genoemd woon- werkver
keer kan i.c. voordelig zijn (reiskostenver
goeding).
Mevrouw Zeeman zegt toe de suggestie van de
heer Verbeek uit te laten zoeken.
Daarbij merkt zij op dat eventuele verkoop
van oud materieel aan personeel pas kan
plaatsvinden na prijszetting door een kandi
daat-kopend bedrijf.
Het college is bereid het woon- werkverkeer
van buitendienstpersoneel soepel te benade-
ren. Decentrale opslag van materieel wordt
echter niet overwogen.
De conunissie kan zich vinden in de notitie en
adviseert conform.

5. Notitie nieuwbouw gemeentehuis. Mevrouw De Graaff deelt de "Ideeänschets", Notitie in de vorm van voor
door haar fractie opgesteld, aan de leden stel (aanwijzing locatie en
uit. benoeming bouwcommissie) in
Haar fractie onderschrijft de conclusie van raad 12 september a.s.
de notitie. De Ideeënsch.ets" is een poging brengen.
tot invulling van het Marijkeveld e.o. zoals
haar fractie die het beste lijkt.
Op deze wijze kan een deel van de huidige
functie van het Marijkeveld behouden blijven.
Zij acht een aantal van 70 parkeerplaatsen te
veel en te "uitnodigend".
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De heer De I.eeuw is het ook eens net de con-
clusie van de notitie.
Hij acht het behoud van althans een deel van
het Marijkeveld in zijn huidige functie van
belang. Dit veld voorzag zeker in een behoef-
te.
Nader bekeken moet worden:
- de beste plek voor parkee:rplaatsen, in

relatie tot de toestroomrichtingi
- het totale bouwvolume.
Mevrouw Blufpand vindt dat vastgehouden moet
worden aan de parkeerplaatsennorm, omdat
anders de omgeving te veel overlast kan on-
dervinden van geparkeerde auto's.
Haar fractie onderschrijft de conclusie in de
notitie.
Zij vraagt naar een alternatieve plek voor
het Marijkeveld in zijn huidige functie.
De heer Kingma zegt dat zijn fractie vóór het
Marijkeveld als locatie voor het nieuwe ge-
meentehuis is.
Hij dringt aan op een spoedige voortgang in
de proced.ure, waarbij de omwonenden nadrukke
lijk moeten worden betrokken.
De heer Verbeek zegt, na een historische
uitleg van de discussie omtrent dit agenda-
punt te hebben gegeven, dat zijn fractie de
conclusie van de notitie tot de hare heeft
gemaakt .
Ook hij dringt aan op een daadkrachtige
voortzetting van de procedure, net inbegrip
van het tijdig betrekken van de omwonenden
daarbij.
Hij vindt dat bij het nieuwe gemeentehuis
voldoende parkeerruimte moet worden gecre-
eerd.
Hij is bereid deel te nemen in een bouwcom-
missie.
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De publieke tribune:
- is de keuze al gemaakt; is daar geen in

spraakmogelijkheid meer voor?
- is er t.a.v. de keuze een afdoende cijfer

matige onderbouwing gegeven?]

De voorzitter antwoordt dat het college van
oordeel is, dat er voldoende parkeerruimte
bij het nieuwe gemeentehuis moet komen.
De daarvoor geldende normering blijft derhal
ve uitgangspunt. Voorkomen moet worden dat de
omgeving overlast zal ondervinden.
De waarderingscriteria in de notitie zijn
richtgetallen, op basis van ervaringsgege-
vens. In dit stadium is een afdoende cijfer-
matige onderbouwing van een keuze, en impli
ciet een te verwachten toekomstige situatie,
moeilijk te geven.
Hij acht de huidige functie van het Marijke-
veld beperkt. Een eventuele alternatieve plek
is het sportterrein.
Een nadere invulling van de te kiezen bouwlo-
catie is een zaak van nadere besluitvorming.
In de verdere procedure zullen de omwonenden
zeker en tijdig worden betrokken.
Hij zegt toe dat de notitie aan de omwonenden
zal worden verzonden.
Hij acht het aanbevelenswaardig dat de omwo-
nenden een comité gaan vormen. Dit comité kan
het beste als gesprekspartner (namens de
bewoners) in de verdere procedure fungeren.

Meygouw De Graaff merkt op dat het Marijke
veld wel een bepaalde functie heeft als gym-
veld voor scholen. Hiermee moet rekening
gehouden worden.
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Als lid van de bouwcommissie namens de kleine
fracties draagt zij de heer Verweij voor.
De heer De Leeuw vindt dat in de vervolgpro
eed.ure vooral aandacht moet worden geschonken
aan de passendheid in de omgeving van het te
bouwen gemeentehuis.Het totale bouwvolume mag
naar zijn maning niet worden bepaald door
eventuele inpassing van een politiepost, een
ambulancepost etc.
De discussie dient ter plaatse beperkt te
blijven tot het gemeentehuis.
Tevens deelt hij mee, dat zijn fractiegenoot,
dhr. De Boer, niet beschikbaar is voor het
lidmaatschap van de bouwcommissie.
Mevrouw Blufpand is blij net de toezegging
dat voor voldoende parkeerruimte zal worden
gezorgd. Ook zij vindt, dat nu de locatie
wordt vastgesteld, de vervolgprocedure moet
zijn gericht op het scheppen van een in alle
opzichten in de omgeving passend geheel.
De heer Verbeeak zegt dat het nieuwe gemeente
huis zeker niet te krap, maar ook niet te
ruim moet worden opgezet.

[ Publieke tribune:
- kans op waardevennindering omliggende hui

zen;
- er zijn in de omgeving toch al weinig speel
gelegenheden voor kinderen. ]

De voorzitter antwoordt, dat een discussie
over een nieuwe brandweerkazerne, een ambu
lancepost of dergelijke in dit kader niet aan
de orde zullen komen.

I

Voorstel in raaa 12 se~7
ber a.s. brengen.
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over het verspelen van (een deel van) het
Marijkeveld in zijn huidige functie zegt hij
dat in de omgeving (groene hart) voldoende
alternatieven zijn. Fen waardevennindering
van de omliggende huizen is niet van tevoren
vast te stellen. Daarbij zal veel afhangen
van de concrete invulling van de bouwlocatie.

De commissie staat achter de conclusie van de
notitie en adviseert conform.

6. Voorstel o:rganisatieverordening en Mevrouw De Graaff zegt dat voor haar fractie lü,Lrrechtspositieregelingen vrijwillige de blusgroep Uitdam het enige discussiepunt
brandweer Waterland. in het voorstel was.

Het zwaartepunt lag voor haar fractie bij de
adviezen van de Inspectie en de R.B.W.
Nu het college daaraan voorbij is gegaan kan
zij niet instemmen met voornoemde opheffing.
overigens is zij accoord met de onderdelen b.
en c. van het voorstel.
De heer De I.eeuw opteert, daar het college
uitgaat van het standpunt "geen gedwongen
ontslagen", voor een handhaving van de be-
staande postindeling onder een centrale lei-
ding. Het voornoem:le standpunt zal, vooral nu
de VNG-vergoedingsregeling is opgenomen in
het voorstel, op korte termijn niet tot de
gewenste besparingen, eerder tot stijging van
personeelskosten leiden.
Zijn optie laat deze mate van kostenstijging
niet zien. Bij uittreding en/of vervanging
van materieel dient alsdan terughoudendheid
te worden betracht, zodat op termijn toch een
afgeslankt model te voorschijn komt.
In deze optie wordt tevens de discussie over
aanvaardbare risico-factoren vermeden.Zijn
fractie ondersteunt het aantrekken van een
part-time beroepscommandant.
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Mevrouw Blufpand vindt, dat nu wel naar een
nieuwe organisatie moet worden gestreefd,
zoals dat ook is gebeurd t.a.v. gemeenteper
soneel. Haar fractie heeft ook bezwaar tegen
het opheffen van de blusgroep Uitdam, om
dezelfde redenen als die van de D'66-fractie.
Pas als het college tegemoet komt aan de
suggesties van de Inspectie, dan kan ook zij
met de opheffing van de blusgroep Uitdam
instemmen. Zij ondersteunt de onderdelen b.
en c. van het voorstel.
De heer Verbeek heeft een aantal vragen:
- waarom een vrij zware top?
- wat zijn financiële consequenties voor
verplaatsing kazerne Marken conform sugges
tie Inspectie?

- worden hulpverleningsactiviteiten ook vol
gens VNG-systeem vergoed?

De heer Kinga vindt de gekozen organisatie-
top ook nogal zwaar. Wat is daarvoor de rede-
ngeving? Ook vraagt hij naar de status van de

,.
adviezen van de Inspectie en de R.B.W.
Overigens kan zijn fractie instemmen met het
gehele voorstel.
T.a.v. onderdeel a. van het voorstel spreekt
hij het voorgaande als fractievoorzitter, dus
namens zijn fractie, uit.
[ Publieke tribune:
- E/F risico voor Uitdam is verhullend. Het

E-risico geldt voor de dorpskern en de cam-
ping (boten, brandstof). Het F-risico voor
het omliggende landelijke gebied.
Een gemiddelde maximale uitruktijd is der
halve o.g.v. bovenstaande risico-toedeling
nauwelijks mogelijk. ]

De voorzitter antwoordt dat het college heeft
getracht binnen het scala van risico-norme
ringen een in velerlei opzicht aanvaaràbare
organisatie-opzet te maken.
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Uit het advies van de Inspectie blijkt reeds,
dat risico-normeringen niet keihard vast
staan; er is een bepaalde "speelruimte",
waarbinnen men acceptabele overschrijdingen
van maximale uitruktijden mogelijk zijn. De,
moeilijke, keuze van het college inzake de
organisatie-opzet blijkt uit het voorstel.
T.a.v. Uitdam blijven preventieve maatregelen
op de camping een randvoorwaarde. Een handha
ving op termijn van de bestaande organisatie
onder een centrale leiding acht hij onge
wenst. Nu moet gestreefd worden naar integra
tie van het bestaande totale corps. Beter nu
keuzes gemaakt dan in de toekomst steeds
geconfronteerd te worden met beslismomenten
die om meerdere redenen tot hetzelfde zullen
moeten leiden.
De kosten van verplaatsing van de kazerne te
Marken zullen hoog zijn, ook als zij over een
aantal jaren worden omgeslagen.
Hij vindt niet, dat hulpverleningsactivitei
ten bij voorbaat buiten het gekozen vergoe
dingen-systeem moeten worden gehouden.
Wellicht zijn over de sociale taken van de
brandweer nader afspraken te maken.
Mevrouw Zeeman voegt toe, dat het college
uitvoerig heeft stilgestaan bij de consequen
ties van verplaatsing van de kazerne te Mar- ..
ken.
Naast het kostenaspect speelt daar ook het
verkeersaspect. Fen extra ontsluiting voor de
brandweerwagen(s) zal een nadelig verkeersbe
vorderend effect op Marken kunnen hebben.
Daarom is o.a. de keuze genaakt zoals uit het
voorstel, onderdeel a., blijkt.
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De voorzitter zegt vervolgens, dat hij de
gekozen top van de organisatie niet te zwaar
vindt, gezien het aantal taken dat het kader
zal moeten verrichten.
De commandant zal in deze constellatie een
()beroepskracht moeten zijn. De plv.-comman
dant, die vrijwilliger blijft, heeft een
aanvullende functie. Het eventuele benoemen
van een postcommandant als plv.-commandant
hangt zeer af van de sterkte van de betref-
fende post.
Mevrouw De Graaff vindt, dat de Rijksvergoe-
ding (frictiekosten gemeentelijke herinde
ling) deels zouden moeten worden aangewend
voor de opvanging van kosten voor de onderha-
vige organisatiebepaling.
De heer De Leeuw betreurt de door het college
gemaakte keuze. Hij acht de door hem ver-
woorde, gefaseerde aanpak een betere methode.
Mevrouw Blufparrl handhaaft haar standpunt in
eerste termijn.
De heer Verbeek zegt, dat zijn fractie in
meerderheid accoord gaat met het gehele voor
stel.
Fen voorbehoud wordt te dien aanzien gemaakt
voor de invulling van de top van de gekozen
organisatie.
De heer Kingma vindt, dat de suggestie van
het combineren van het zijn van plv.-coman
dant met het zijn van postconnnandant over-
weegbaar. Zijn fractie doet daarover nu nog
geen uitspraak. Hij vindt dat hulpverlenings-
activiteiten wel volgens het VNG--vergoedings
systeem moeten worden vergoed.
De voorzitter vindt het i.c. onverantwoord de
top van de organisatie slechts met vrijwilli-
gers te bezetten.
Alleen al om organisatorische redenen is een
part-time beroepscommandant volgens hem nood--
zakelijk.
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De commissie adviseert verdeeld.
Met de onderdelen b. en c. van het voorstel
gaat de commissie akkoord, behoudens
- de heer Verbeek: vergoeding hulpverlenings
werkzaamheden.

T.a.v. onderdeel a. is
- mw. Blufpand tegen opheffing van blusgroep

Uitdam;
- I. De Graaff ook;
- dhr. De Leeuw van mening dat een gefaseerde
aanpak moet worden gekozen;

- dhr. Verbeek accoord, maar niet namens zijn
gehele fractie.

- dhr. Kingman accoord, maar alleen namens
zijn fractie.

7. Voorstel wijziging gemeenschappe De commissie is het eens net het voorstel en
lijke regeling r.s.w. adviseert conform.

8. Rondvraag. Mevrouw Blufpand vraagt naar toezending van
de benoemingen ambtenaren van de burgerlijke
stand. Zij heeft de hare nog niet ontvangen.
De voorzitter zegt dat daarvoor zal worden
zorggedragen.
De heer De Leeuw vraagt waarom er geen af-
sluitend vuurwerk na de kermis in Monnicken
dam is geweest.
De voorzitter antwoordt dat de kermisexploi
tanten er geen geld voor beschikbaar hebben
gesteld.

9. De voorzitter sluit de vergadering
onder dankzegging aan de leden voor
hun inbreng.

MH\AZ\910820.adv
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Besluit B&W dd. 3.9.1991: conform advies


